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Z Á P I S 
z 3. zasedání Zastupitelstva obce Hojovice 

číslo 3/2022 
konaného 28. 12. 2022 od 17.00 hodin v zasedací místnosti Obecního úřadu Hojovice 

_________________________________________________________________________________ 
 
 
Jednání se účastnilo7 ze 7 zastupitelů, a proto bylo usnášeníschopné 
Omluveni: 0 
Veřejnost: 4 
 
Jednání zastupitelstva bylo zahájeno v 17:00 hod. 
 
K bodu programu 1.  Zahájení 
Starosta zahájil 3. zasedání Zastupitelstva obce Hojovic, konstatoval, že informace o konání 3. 
zasedání zastupitelstva obce byla v souladu s § 93 odst. 1 zákona o obcích zveřejněna na úřední 
desce Obecního úřadu a na elektronické úřední desce dne 19. prosince 2022, tedy ve lhůtě 7 dní před 
konáním zasedání. Všem zastupitelům byly zaslány přístupy k podkladům k dnešnímu jednání.  
Starosta konstatoval, že zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ověřen paní Hanou Šelepovou a 
Alenou Ledererovou. Zápis je k dispozici na obecním úřadě k nahlédnutí. Současně byl zápis 
zveřejněn na „úřední desce“ obce a na „elektronické úřední desce“. Proti zápisu nebyly vzneseny 
námitky, a tudíž se pokládá za schválený.  
Starosta konstatoval, že dle prezenční listiny je přítomno dnešního jednání 7 ze 7 zastupitelů (příloha 
č. 1).  
Starosta dále konstatoval, že jsou přítomni všichni zastupitelé obce, a proto je zastupitelstvo obce 
podle § 92 odst. 3 zákona o obcích usnášeníschopné. Dále informoval přítomné, že pro účely pořízení 
zápisu bude celé jednání nahráváno na diktafon a po pořízení zápisu a jeho podepsání ověřovateli, 
bude zvukový záznam smazán, a to z toho důvodu, že obecní úřad není schopen uchovat zvukový 
záznam jako dokument zastupitelstva v anonymizované podobě.  
Starosta uvedl, že byly všem zastupitelům zaslány podklady k projednávaným bodům.  
 
Volba ověřovatelů a zapisovatele 
Starosta určil ověřovatele a zapisovatele. Ověřovatelé zápisu ani zapisovatel nemusejí být členy 
zastupitelstva obce. Starosta určil ověřovateli zápisu pana Josefa Leitla a pana Jiřího Šelepu. 
Zapisovatelkou 3. zasedání zastupitelstva obce určil starosta paní Alenu Hradeckou. 

 
Usnesení 69/2022 
Volba ověřovatelů  

Zastupitelstvo obce Hojovice 
I. Schvaluje: 
    Ověřovatele 3. zasedání zastupitelstva obce ve složení:  
    Pana Josefa Leitla a pana Jiřího Šelepu 
Výsledek hlasování:      hlasů pro  7  hlasů proti  0  hlasů zdržel  0 
Starosta konstatoval, že usnesení 69/2022 bylo schváleno. 
 
Schválení programu jednání 
Starosta navrhl program jednání, který byl zveřejněný na úřední desce obce, elektronické úřední 
desce a zaslán zastupitelům. Navrhuje schválit tento program: 

 
Usnesení 70/2022 
Program jednání 

Zastupitelstvo obce Hojovice schvaluje program 2. jednání Zastupitelstva obce Hojovice: 
1. Zahájení 

 Volba ověřovatelů a zapisovatele zápisu  

 Schválení programu jednání  
2. Připomínky občanů ke správě obce nesouvisející s projednávanými materiály – 1. část. 
3. Hospodaření s majetkem obce: 

 Zpráva starosty ke správě lesního porostu a zřízení lesního správce 

 Zřízení inventarizační komise 
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 Záměr pronájmu nebytových prostor – restaurace a obchodu 
4. Finanční záležitosti: 

 Schválení rozpočtu obce na rok 2023 

 Rozpočtové opatření č. 9/2022  

 Úprava v odměňování zastupitelů obce  
5. Různé: 

 Návrh na uzavření smlouvy s ALIS s. r. o. 
6. Informace starosty: 

 Změna garanta pro lesní majetek 

 Informace o možnosti změn v rámci odpadového hospodářství 

 Příprava volby prezidenta (komise, organizace voleb aj.) 
7. Dotazy členů zastupitelstva 
8. Připomínky občanů ke správě obce nesouvisející s projednávanými materiály – 2. Část 
9. Ukončení 
 
Výsledek hlasování:      hlasů pro 7   hlasů proti  0  hlasů zdržel  0  
Starosta konstatoval, že usnesení 70/2022 bylo schváleno. 
 
K bodu programu 2. Připomínky občanů ke správě obce nesouvisející s projednávanými 
materiály – 1. část. 
Ze strany přítomných občanů nebyla vznesena žádná připomínka ke správě obce nesouvisející 
s projednávanými materiály. 
 
Bod programu 3. Hospodaření s majetkem obce 
 
Zpráva starosty ke správě lesního porostu a zřízení lesního správce 
Obec Hojovice má na svém území pozemky – lesní plochy s celkovým výměrem 50,4181 ha, po 
zaokrouhlení 50,42 ha lesního porostu.  
Na základě Smlouvy na odborného lesního hospodáře, uzavřená dne 30. 12. 2020, s dobou trvání od 
01. 01. 2021 na dobu neurčitou, byla smlouva uzavřena s …………... Jedná se o úplatnou smlouvu s 
vyplácenou čtvrtletní odměnou podle počtu hektarů s nejnižší možnou cenou za hektar podle zákona. 
Pro zajištění správy lesa, zejména kontroly těžební a pěstební činnosti od třetích osob, navrhuje 
starosta obce, aby byla uzavřena smlouva na správce lesa. Navrhován je správce lesa za lesního 
správce ………, který by tuto činnost vykonával za 10 000 Kč za rok na základě smluvního vztahu na 
dobu neurčitou.  
Proběhla diskuze v tomto rozsahu: 
- Josef Vaníček souhlasí s navrhovaným postupem a zdůraznil, že bylo by dobré, aby se vědělo co 

se v lese děje. Požaduje průběžné informování ohledně všech jednání, které se týkají lesa a vést 
administrativní přehledy např. připravit tabulku kolik je tzv. holin, výsadby, těžby, příjmů aj. 
Požaduje od …………… připravit příslušnou tabulku s informacemi. Uvádí, že mu jde o 
zprůhlednění. Např. sdělovat o výši dotace a občané, aby byli srozuměni.  

- Starosta navrhl, aby pan …………… přicházel jednou za čtvrt roku na zastupitelstvo a aby osobně 
informoval zastupitelstvo.  

- Josef Vaníček sděluje, že je třeba řešit i s p. Kuberou vliv těžby na jeho pozemky (nahrnuté klestí 
aj.).  

Z řad veřejnosti byl dán podnět od Ing. Vopelkové s navýšením roční částky pro správce lesa. 
Zastupitelé se vyjadřují k navržené částce 10 000 Kč za rok. Josef Vaníček zatím částku neuvádí. 
Pavlína Kolářová navrhuje částku 12 000 Kč. Zastupitelé souhlasí s navrženou částkou 12 000 Kč.  
Starosta přečetl návrh usnesení  
 

Usnesení 71/2022 
Zpráva starosty ke správě lesního porostu a zřízení lesního správce 

Zastupitelstvo obce Hojovice projednalo „Zpráva starosty ke správě lesního porostu a zřízení lesního 
správce“ a  
I. Souhlasí 
   se zprávou starosty ke správě lesního porostu 
II. Souhlasí 

se zřízením pozice lesního správce a s uzavřením smlouvy s Ing. Josefem Dvořákem na lesního 
správce s roční odměnou ve výši 12 000 Kč. 
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III. Ukládá 
Petru Hradeckému, starostovi obce uzavřít smlouvy na lesního správce s Ing. Josefem 
Dvořákem na dobu neurčitou. 

Výsledek hlasování:  hlasů pro: 6 hlasů proti: 0 hlasů zdržel: 1 
Starosta konstatoval, že usnesení 71/2022 bylo schváleno. 
 
Zřízení inventarizační komise 

Obec je ze zákona povinna starat se o majetek, který má ve svém vlastnictví a to jak movitých, tak i 

nemovitých věcí. Za tím účelem je každoročně zřizovaná inventarizační komise, která provede 

kontrolu majetku obce a vyhotoví o zjištěném stavu inventarizační záznam. V něm se odráží, v jakém 

stavu se nachází majetek obce a zda nedošlo k jeho odcizení, znehodnocení či poškození.  

V návrhu usnesení je navrhován seznam osob, které provedou kontrolu majetku obce, zjistí, v jakém 

stavu se majetek nachází a pořídí o něm záznam. Proto navrhuje zřízení inventarizační komise ve 

složení Pavlína Kolářová, Libuše Starková, Josef Leitl a Alena Ledererová. 

Nikdo ze zastupitelů nemá žádné návrhy ani připomínky ke složení inventarizační komise a s tím, že 

inventarizace majetku obce bude provedena do 28. února 2023. 

Starosta přečetl návrh usnesení 

 
Usnesení 72/2022 

Zřízení Inventarizační komise 
Zastupitelstvo obce Hojovice projednalo návrh na složení Inventarizační komise a 
I. Souhlasí 

se zřízením Inventarizační komise ve složení Pavlína Kolářová, Josef Leitl, Alena Ledererová a 
Libuše Starková. 

III. Ukládá 
Inventarizační komisi provést kontrolu majetku obce.    Termín: 31. 01. 2023 

Výsledek hlasování:  hlasů pro: 7 hlasů proti: 0 hlasů zdržel: 0 
Starosta konstatoval, že usnesení 72/2022 bylo schváleno. 
 
Záměr pronájmu nebytových prostor – restaurace a obchodu 
Pan  …………. se rozhodl ukončit nájemní smlouvu na restauraci a současně provoz obchodu s 
pečivem. Požádal o ukončení k 30. 12. 2022, které následně změnil na 19. 12. 2022. Aby došlo k 
zajištění provozu restaurace a obchodu, včetně silvestra 2022. Na základě jeho jednání bylo 
přistoupeno k ukončení nájemní smlouvy formou dohody k 30. 12. 2022.  
K postupné změně ukončením smlouvy vznikl obci problém s novou osobou či spolkem, který by 
restauraci a obchod vedl a zajišťoval jeho provoz, včetně vyhlášení záměru s pronájmem, jak ukládá 
příslušný zákon.  
Zastupitelstvo musí vyhlásit záměr s pronájmem nebytových prostor a podle počtu zájemců 
rozhodnout s kým bude uzavřená nájemní smlouva a za jakých podmínek. Tyto skutečnosti vedou k 
předložení záměru o pronájmu nebytových prostor. Následně bude uzavřena nájemní smlouva s 
příslušným žadatelem. 
Po skončení diskuze přečetl starosta návrh usnesení 

 
Usnesení 73/2022 

Záměr s pronájmem nebytových prostor 
Zastupitelstvo obce Hojovice projednalo předložený záměr na pronájem nebytových prostor v části 
budovy Hojovice č. p. 80 a 
I. Schvaluje 

záměr pronájmu nebytových prostor části budovy č. p. 80, o výměře cca 133 m2, objekt občanské 
vybavenosti, katastrální území Hojovice 

II. Ukládá 
Pavlíně Kolářové, místostarostce obce, zabezpečit zveřejnění záměru na úřední desce obce a 
na elektronické desce obce.   

                                             T: 30. 12. 2022 
Výsledek hlasování:      hlasů pro: 7 hlasů proti: 0 hlasů zdržel: 0  
Starosta konstatoval, že usnesení 73/2022 bylo schváleno. 
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Bod programu 4. Finanční záležitosti 
 
Schválení rozpočtu obce na rok 2023 
Starosta předložil zastupitelstvu obce k projednání návrh rozpočtu pro rok 2023. Konstatoval, že návrh 
rozpočtu byl zveřejněn na úřední desce a elektronické úřední desce dne 05. 12. 2022, tedy více jak 15 
dnů před projednáním v zastupitelstvu obce. Vzhledem k tomu, že nebyly vzneseny jakékoliv námitky 
ze strany občanů obce, a zastupitelů lze doporučit předložený návrh rozpočtu obce na rok 2023 
schválit. 
Dodatečná informace účetní obce - příjmy rozpočtu se v příjmech zvýší o 4 400,- Kč na položce 4122  
- 74 900,- / dotace na výkon státní správy/ a položka 8115 financování ta sníží o 4 400,- Kč – 1 324 
500,- Kč. 
Po skončení diskuze přečetl starosta návrh usnesení 
 

Usnesení 74/2022 
Schválení rozpočtu obce na rok 2023 

Zastupitelstvo obce Hojovice projednalo „Rozpočtu obce na rok 2023“ a  
I. Schvaluje 
    rozpočet obce na rok 2023. 
II. Ukládá 
    Pavlíně Kolářové, místostarostce obce 
    zabezpečit zveřejnění rozpočtu na rok 2023 na úřední desce obce a elektronické desce obce.                                           
Výsledek hlasování:  hlasů pro: 7 hlasů proti: 0 hlasů zdržel: 0 
Starosta konstatoval, že usnesení 74/2022 bylo schváleno.  
 
Rozpočtové opatření č. 9/2022  
Starosta předložil zastupitelstvu obce k projednání návrh rozpočtových opatření číslo 9/2022, který by 
měl stanovit změny, zejména v oblasti daní, příjmu z lesa, těžby lesa, finančního příspěvku, odměny 
výborů, přeúčtování položek, platby DPH aj. 
Starosta se dotázal, zda má někdo připomínku či doplnění k přednesenému návrhu? 
Nikdo neměl připomínku. Po skončení diskuze přečetl starosta návrh usnesení 

 
Usnesení 75/2022 

Rozpočtová opatření č. 9/2022 
Zastupitelstvo obce Hojovice projednalo předložený návrh a 
I. Schvaluje 
     Rozpočtová opatření č. 9/2022. 
II. Ukládá 
     Libuši Starkové, účetní Obecního úřadu Hojovice, 
     zabezpečit zapracování rozpočtového opatření do účetnictví obce.                  T: 31. 01. 2023 
Výsledek hlasování:  hlasů pro: 7 hlasů proti: 0 hlasů zdržel: 0 
Starosta konstatoval, že usnesení 75/2022 bylo schváleno.  
 
Úprava v odměňování zastupitelů obce 
Zastupitelstvo obce Hojovice stanovilo usnesením č. 42/2022 výši odměn členům zastupitelstva 
neuvolněným pro výkon funkce. S ohledem na historii vývoje odměňování neuvolněných funkcionářů v 
naší obci a v návaznosti na růst inflace, která se pohybuje v rozmezí 15% - 22%, doporučuje se 
zastupitelstvu navýšit odměny za jednotlivé neuvolněné funkce dokumentu „Stanovení výše odměn 
členům Zastupitelstva obce Hojovice neuvolněným pro výkon funkce“. 
Návrh u členů výborů a předsedů výborů je ve výši 40% vzhledem k nové koncepci jejich činnosti, kdy 
rozsah činností zahrnuje činnosti, které podstatně překračují rámec činností konaných v uplynulém 
volebním období. Jedná se zejména o zavedení systémů do těchto činností a to včetně elektronického 
zpracování. U navýšení ostatních funkcí je nižší a je zde počítáno s 10 % navýšením z příslušné 
vyhlášky (starosta), přestože rozsah vykonávaných činností je podstatně vyšší.  
Neuvolněným členům zastupitelstev obcí, měst i krajů se od roku 2023 automaticky nezvyšují finanční 
odměny a záleží jen na rozhodnutí zastupitelstva, komu odměny zvýšit a komu odměny nezvyšovat.  
Na základě shora uvedeného zdůvodnění a předloženého dokumentu starostou se navrhuje, aby 
jednotliví zastupitelé obce měli dále navrhované odměny a to od 1. 1. 2023. 
V diskuzi Josef Vaníček sděluje, že se mu zdá navrhované zvýšené nedopovídající.  
Hana Šelepová k tomu uvádí, že se jedná o navýšení práce jak v jednotlivých výborech, tak i např. 
v garancích zastupitelů.  



Zápis z 3. Zasedání zastupitelstva obce Hojovice Stránka 5 

 

Po skončení diskuze přečetl starosta návrh usnesení 
 

Usnesení 75/2022 
Stanovení výše odměn neuvolněným členům Zastupitelstva obce Hojovice 

Zastupitelstvo obce Hojovice projednalo předložený návrh a 
I. stanovuje 

výšin odměn neuvolněným členům zastupitelstva obce Hojovice, uvedené v dokumentu „Úprava v 
odměňování zastupitelů obce“ a to od 01. 01. 2023. 

Výsledek hlasování:  hlasů pro: 6 hlasů proti: 0 hlasů zdržel: 1 
Starosta konstatoval, že usnesení 75/2022 bylo schváleno.  
 
Bod programu 5. Různé  
Usnesení 64/2022, bylo informováno zastupitelstvo obce o duplicitním přístupu k datové schránce, 
KEO 4 – spisová služba a účetnictví. Za tím účelem je třeba uzavřít smlouvu se společností ALIS s. r. 
o. Jde o zajištění zastupitelnosti mezi účetní obecního úřadu a starostou obce ke stanovení tzv. 
duplicity k přístupu k datové schránce, KEO 4 – spisová služba a účetnictví. Smlouva je přílohou k 
podkladům. 
Návrh smlouvy byl zastupitelům zaslán. 
Po skončení diskuze přečetl starosta návrh usnesení 

 
Usnesení 76/2022 

Smlouva se společností ALIS s. r. o. 
Zastupitelstvo obce Hojovice projednalo předložený návrh a 
I. Schvaluje 
   Uzavření Smlouvy o poskytnutí práv k užívání software se společností ALIS s. r. o. 
Výsledek hlasování:  hlasů pro: 7 hlasů proti: 0 hlasů zdržel: 0 
Starosta konstatoval, že usnesení 76/2022 bylo schváleno. 
 
Bod programu 6. Zprávy starosty 
 
Změna garanta pro lesní majetek 
Starosta proved s odborným lesním hospodářem kontrolu lesního porostu, holin, plán těžby a výsadby 
podle uhrazených faktur za rok 2022 a Hospodářské knihy. Vzhledem k tomu, že zvolený garant za 
lesní porost ze zastupitelů obce se svého práva vzdal, je navržen nový garant za lesní hospodářství a 
to starosta obce. 
Po skončení diskuze přečetl starosta návrh usnesení 
 

Usnesení 77/2022 
Změna garanta pro lesní majetek 

Zastupitelstvo obce Hojovice projednalo změnu garanta pro lesní majetek a 
I. Schvaluje 
    Petra Hradeckého, starostu obce, jako garanta pro lesní majetek obce. 
Výsledek hlasování:  hlasů pro: 7 hlasů proti: 0 hlasů zdržel: 0 
Starosta konstatoval, že usnesení 77/2022 bylo schváleno.  
 
Informace o možnosti změn v rámci odpadového hospodářství  
 
Místostarostka předložila zastupitelům návrh projektu na Domovní čistírny. Jde o alternativní řešení v 
rámci odpadového hospodářství, neboť v obci není zřízena kanalizační síť a veškeré splašky ze 
septiků jdou do potoka. Z dostupných informací je zjištěno, že dotace na jednu domovní čistírnu je až 
150 000 Kč a úhrada ze strany vlastníků nebo obce je 30 – 40 000 Kč. Podmínkou je však, že 
nejméně 30% občanů obce bude mít domácí čistírnu. 
Místostarostka přednesla podrobný návrh s touto možností pro občany obce. 
Starosta vysvětluje tento mezistupeň ohledně kanalizace a uvádí možnost domácích čistíren jako 
jednu z možností variant na dobu, než obec se rozhodne pro vybudování kanalizační sítě nebo jinou 
možnost v rámci odpadního hospodářství. Předkládá se tato možnost pouze na zvážení a jedná se 
pouze o informaci a případné rozhodnutí zastupitelů, zda tento projekt realizovat. 
Hana Šelepová navrhuje jet se podívat na místo, kde to funguje a jak to funguje.  
Starosta navrhl pozvat obchodního zástupce k vysvětlení účinnosti a možnosti domácích čistíren za 
účasti občanů obce.  
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Josef Vaníček uvedl, že je za ekologii a chtěl by to zrealizovat a to hlavně s ohledem na tak vysokou 
částku na dotacích.  
Po skončení diskuze přečetl starosta návrh usnesení 
 

Usnesení 78/2022 
Informace o možnosti změn v rámci odpadového hospodářství 

Zastupitelstvo obce Hojovice projednalo zprávu místostarostky k odpadovému hospodářství a 
I. Bere ji na vědomí 
II. Ukládá 

Pavlíně Kolářové, místostarostce obce, rozpracovat systém Domovní čistírny na potřeby obce, 
včetně všech dopadů v užívání v oblasti čisticích prostředků a financování ze strany občanů a 
obce.         Termín: 30. 06 2023 

Výsledek hlasování:  hlasů pro: 7 hlasů proti: 0 hlasů zdržel: 0 
Starosta konstatoval, že usnesení 78/2022 bylo schváleno. 
  
Příprava volby prezidenta (komise, organizace voleb aj.) 
 
V lednu 2023 proběhne první a případně i druhé kolo prezidentských voleb. Je třeba dodržet 
harmonogram stanovený ministerstvem vnitra, včetně stanovení 4 členné komise pro volby a zajistit 
organizaci voleb, včetně všech náročných administrativních úkonů. 
Volební komise je ve složení Marie Soukalová (předsedkyně), Hana Šelepová (místopředsedkyně), 
Hana Šelepová jun. (zapisovatelka) a ………… (členka).  
Po skončení diskuze přečetl starosta návrh usnesení 
 

Usnesení 79/2022 
Zpráva k přípravě a organizaci volby prezidenta v roce 2023  

Zastupitelstvo obce Hojovice ke „Zprávě o přípravě a organizaci volby prezidenta v roce 2023“ uvádí, 
že 
I. Starosta obce informoval 
   zastupitele obce o přípravě a organizaci volby prezidenta v roce 2023. 
Výsledek hlasování:  hlasů pro: 7 hlasů proti: 0 hlasů zdržel: 0 
Starosta konstatoval, že usnesení 79/2022 bylo schváleno. 
 
Bod programu 7. Dotazy členů zastupitelstva 
 
Stavu můstku a spodního potoka 
Jiří Šelepa navrhuje se, aby byl zjištěn technický stav můstku pod spodním rybníkem vzhledem k větší 
zátěží od nákladních aut a traktorů. Starosta navrhuje provést místní šetření a pozvat odborníka na 
projekci a stavbu takového druhu zařízení.   
Zastupitelé (Šelepová, Vaníček) postupně navrhují kontaktovat případně p. …………, p. ..…… a p. 
………….  
Dále Josef Vaníček navrhuje Ing. Šlechtu. Hana Šelepová navrhuje dotázat se pana Staňka 
z Černovic ze stavebního odboru, zda by se k tomuto problému vyjádřil a vzít jej přímo k můstku. 
Z řad občanů navrhla Ing. Vopelková kontaktovat příslušnou fakultu vysoké školy stavební nebo 
střední škodu v regionu. Starosta se dotázal Ing. Vopelkové, zda by zajistila kontakt na střední 
stavební školu, případně vysokou školu.  
Po skončení diskuze bylo dohodnuto, že místostarostka zkontaktuje p Staňka, starosta zkontaktuje p. 
Ing. Bialeše, Ing. Lohrovou a firmu ze Stanovic a to do 30. 03. 2023. 
 
Výstavba rodinných domků 
Josef Vaníček informuje zastupitelstvo, že trvá na výstavbě 4 rodinných domků s tím, že by mohlo 
dojít k rozšíření počtu mladých osob, kteří zde žijí. Starosta mu vysvětlil předběžných rozsah 
ekonomických investic na vybudování inženýrských sítí a úpravu místních komunikací, včetně nutnosti 
změny územního plánu obce a následujících správních a právních kroků. Dále Josef Vaníček uvedl k 
obecním parcelám, že se prodávají v Bohdalíně 500 Kč za 1m2 a jsou zasíťované.  
Pokud se týká „Kanofovy zahrady“, má starosta setkání s příslušnými odborníky se zkušeností 
z projektové a stavební činnosti. Současně je nutno aktualizovat dokument Rozvoje obce, který je 
připraven na jinou dobu. V lednu 2023 se jednání uskuteční. Bude se řešit rovněž ekonomická 
rozvaha.  
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Optimalizace účtů obce 
Josef Vaníček se dotazuje na spořicí účet obce. Starosta uvádí, že oslovil finančního poradce a 
plánuje začátkem roku jednat s dalšími bankami. Josef Vaníček uvádí, že Money Bank a ČSOB dávají 
víc jak 5 procent a ke spořicímu účtu je zřízen přístup a jedná se o internetové bankovnictví.  
 
Starosta uvádí, že jsou to běžné produkty banky, kdy také obdržel stejnou informaci. Jedná se však o 
investování jen jednoho milionu korun. Zastupitelstvo však rozhodlo o částce vyšší, kterou banky již na 
tento produkt nemohou realizovat. 
 
Oprava místní komunikace od Ovčárny k hnojišti  
Josef Vaníček se dotazuje, jak se bude řešit oprava místní komunikace. Starosta odpovídá, že místní 
komunikace od Ovčárny k hnojišti, by se měla financovat z dotací v roce 2023.  
Pan ………. sděluje, že také cesta Na Vrších je úplně rozebrána, jedná se o cestu z Ovčárny. Cesta je 
obce. Les je také obce. Pozemek je zemědělského družstva. 
Místostarostka uvádí, že zavolá předsedovi ZD Černovice k dojednání schůzky a Josef Vaníček uvádí, 
že by se také chtěl této schůzky zúčastnit. Starosta jeho účast na jednání vítá. 
 
Stanovení priorit v rámci investic v obci 
Starosta uvedl, že zastupitelé navrhly řešit několik projektů a akcí, které jsou časově a ekonomicky 
náročné. Navrhuje stanovit priority ze strany jednotlivých zastupitelů a podle nich je postupně řešit. 
Starosta zašle jednotlivým zastupitelům seznam priorit a ti stanoví jejich prioritu počet bodů od 1 do 
10, přičemž seznam priorit bude řešen od nejvyšších počtů bodů k nejnižšímu počtu bodů. 
Investiční priority:  
- Můstek 
- cesta od Ovčína k hnojišti 
- investice na „Kanofově zahradě“ 
- vydláždění spodní části potoka 
- domácí čističky 
- cesta z Ovčína do Na Vrších 
 
Bod programu 8. Připomínky občanů ke správě obce nesouvisející s projednávanými materiály 
– 2. část 
Ze strany přítomných občanů byla vznesena připomínka ………, která navrhuje, že by se mělo v obcí 
svítit i po deváté hodině večer. Navrhuje svítit přes celou noc. 
Starosta vysvětlil, že dříve se svítilo do 22. 15 hod. Z důvodů nárůstu cen za elektrické energie a 
v rámci snižování nákladů na činnost obce, došlo ke zkrácení doby svícení veřejného osvětlení tj. do 
21.00 hod.  
Jiné dotazy nebyly vzneseny. 
Starosta všem přítomným poděkoval. 
 
Bod programu 9. 
Protože se nikdo další do diskuze nehlásí, končí diskuze. A protože dnešní program ustavujícího 
zasedání zastupitelstva obce byl vyčerpán, končí také dnešní jednání. 
Jednání zastupitelstva bylo ukončeno v 19,00 hod.       

 
 
      Josef Leitl v. r.             Jiří Šelepa v. r. 

                ověřovatel zápisu            ověřovatel zápisu 
              

    
 
Petr Hradecký v. r.                        

                 starosta obce             
 
 
Zapsala: Alena Hradecká 
Hojovice 28. 12. 2022 
 
Datum vyvěšení: 02. 01. 2023 
Datum sejmutí:   10. 01. 2023 


